
  آرمان ملی: پرسپولیس در فصل نقل و 
انتقالات وضعیت متفاوتی نسبت به رقبا دارد. 
به نظر می رسد پس از قطعی شدن حضور 
بیرانوند و جدایی آل کثیر، حضور عزت اللهی 
می تواند بهترین خبر برای هواداران این تیم 

باشد. 
 بیرو 

علیرضا بیرانوند پس از کش و قوس های 
فراوان شامگاه روز چهارشنبه با حضور در 
ساختمان باشگاه پرسپولیس با رضا درویش 
توافق جدیدی را امضا کرد تا همچنان پیراهن 
این تیم را برای دو فصل دیگر بر تن کند. 
دروازه بان تیم ملی ایران با وجود اینکه دو 
فصل دیگر از قراردادش با پرسپولیس باقی 
مانده بود تصمیم به فسخ یکطرفه قراردادش با 
پرسپولیس در دوشنبه گذشته گرفت. تصمیم 
جنجالی بیرانوند در حالی عملی شد که مدیران 
باشگاه معتقد بودند او حق این فسخ را ندارد 
و باید به تعهدات خود در قبال باشگاه وفادار 
باشد. با این حال بیرانوند با پیشنهاد حیرت 
انگیزه باشگاه استقلال پای میز مذاکره با 
مدیران آبی پوشان نشست تا همه نگاه ها را 
به سمت خود معطوف کند. بعد از چند روز 
سکوت و آرامش، این بار یک استوری جنجالی 
از علیرضا بیرانوند، او را به چهره شماره یک 
پرسپولیس تبدیل کرده است؛ جایی که او 
مستقیما، سرپرست پرسپولیس را خطاب قرار 
داده و نسبت به انتقاد او موضع گیری کرده 
است. بیرانوند در استوری اینستاگرامش در 
حالی که یک فریم جالب از خود در تمرینات 
پرسپولیس قرار داده، در یک متن نسبتا 
طولانی نوشته: »سلام به همه عزیزان خواستم 
یکسری چیزهارو باهاتون در میون بزارم 
بعضی ها که نمیدونم دنبال چی هستن میگن 
باید تو فصل جدید خودمو نشون بدم سوال 
من اینه مگه من تازه وارد پرسپولیس شدم یا 
بازیکن ۱۸ ساله هستم که خودمو نشون بدم.« 
اشاره بیرانوند به مصاحبه افشین پیروانی در 
ورزشگاه کاظمی با خبرنگاران است که گفته 
بود او »اشتباه کرد و سعی می کند این اشتباه 
را جبران کند.« مدیر سرخپوشان همچنین 
گفته بود که »علی بیرانوند اشتباه کرد و 

خودش هم قبول دارد اما هواداران پرسپولیس 
به بزرگی خودشان می بخشند« با این حال 
دروازه بان شماره یک سرخپوشان در ادامه با 
لحنی مستقیم تر نسبت به مدیر سرخپوشان 
صحبت کرده و نوشته: »خداروشکر تو همه 
این سال ها هرچی داشتم برای تیمم گذاشتم 
و همه هوادارا هم اینو میدونن. امروز افشین 
خان هم که خیلی دوسش دارم گفت که باید 
هوادارا منو ببخشن؛ آخه مگه من چیکار کردم 
جز اینکه به خاطر طلبم دو تا نوتیس دادم. 
البته آقا افشین من چیزی ندیدم؛ اون چندتا 
هم که به شما گفتن آدرس بده زنگ بزنیم، 
فکر نکنم پرسپولیسی باشن.« گلر قرمزها 
با اشاره به شایعات پیرامون مبلغ قراردادش 
نوشت: »آخرش هم با همون قرارداد قبلیم 
موندم. منتی نیست چون خودم خواستم، 
پرسپولیس خونه منه و من عاشق این تیم و 
هوادارانش هستم به امید موفقیت و سربلندی 

پرسپولیس کبیر.«
  تمدید سرلک

هافبک تیم فوتبال پرسپولیس قرارداد 
خود را برای دو فصل دیگر تمدید کرد. میلاد 
سرلک که با پایان لیگ بیست ودوم قراردادش 
با پرسپولیس به اتمام رسیده بود، بعد از مذاکره 
با مدیران این باشگاه قرارداد خود را برای دو 
فصل دیگر تمدید کرد. سرلک با ورود به ۲۸ 

سالگی دیگر نتوانست معافیت تحصیلی خود را 
برای نظام وظیفه تمدید کند و به همین خاطر 
با تایید فدراسیون فوتبال توانست از قانون 
تعویق خدمت سربازی ملی پوشان تا ۳۱ سالگی 
استفاده کند. سرلک با وجود اینکه پیش از این 
در لیست امیر قلعه نویی حضور داشت، در 
تورنمنت کافا غایب بود تا به این خاطر درباره 
آینده خدمت سربازی او حواشی ای ایجاد شود 
اما حالا با تایید فدراسیون فوتبال این مشکل 
حل شده است. با توجه به این که او در شش ماه 
اخیر به اردوی تیم ملی دعوت شده می تواند از 

این قانون استفاده کند. 
  عزت اللهی 

باشگاه پرسپولیس برای تقویت خود در 
فصل نقل و انتقالات به دنبال جذب سعید 
وایله  تیم  پوش  ملی  بازیکن  عزت اللهی، 
دانمارک است. این در حالی است که مذاکرات 
مثبتی بین طرفین در روزهای اخیر انجام 
شده تا شانس پرسپولیسی شدن عزت اللهی 
بالا برود. فارس در ادامه نوشت: مسؤولان 
پرسپولیس امیدوار هستند تا -۳ ۲ روز آینده 
بحث انتقال هافبک دفاعی تیم ملی به جمع 
شاگردان گل محمدی قطعیت پیدا کند تا 
این بازیکن به زودی به تمرینات ملحق شود. 
از آنجایی که عزت اللهی با تیم وایله قرارداد 
دارد باید مبلغی برای دریافت رضایت نامه 

این بازیکن به حساب باشگاه دانمارکی واریز 
شود و گفته می شود هوادار متمول خارج 
نشین، واریز این مبلغ به حساب تیم فعلی این 
بازیکن را تقبل کرده تا او مشکلی برای عقد 
قرارداد با سرخ پوشان نداشته باشد. به نظر 
می رسد در صورتی که روند مذاکرات و پرداخت 
رضایت نامه مثبت پیش برود، عزت اللهی در 
اردوی ترکیه به پرسپولیس ملحق خواهد شد 
تا دوران جدید فوتبال خود را زیرنظر یحیی 

گل محمدی آغاز کند. 
   جدایی آل کثیر 

با قطعی شدن پیوستن عیسی آل کثیر 
به سپاهان، حالا باشگاه پرسپولیس به تکاپو 
افتاده تا هرچه سریع تر جای خالی این بازیکن 
را پر کند. از چند هفته پیش باشگاه پرسپولیس 
به دنبال جذب شهریار مغانلو، مهاجم سپاهان 
بود اما حضور در تمرینات زردپوشان اصفهانی 
و همچنین سفرش به ترکیه برای اردو همراه 
با این تیم، شانس این انتقال را کمرنگ کرد. 
با این همه در ۲ روز اخیر تلاش مسئولان 
پرسپولیس برای جذب مغانلو بار دیگر آغاز 
شده و آنها امیدوار هستند بازیکن سابق خود 
را باز هم به این تیم بیاورند. مشکل مغانلو برای 
بازگشت به پرسپولیس، قرارداد یک ساله او با 
سپاهان است و در همین راستا تلاش هایی 
صورت گرفته تا بتوانند زمینه حضور این 
جمع  در  دیگر  بار  را  قامت  بلند  مهاجم 
سرخ پوشان فراهم کنند. از طرف دیگر مغانلو 
که به این انتقال تمایل نشان داده، بی علاقه 
نیست مجدد به پرسپولیس بپیوندد و در 
صورتی که بتواند رضایت نامه خود را از سپاهان 
بگیرد، حضورش در جمع شاگردان یحیی 
گل محمدی تا حد زیادی قطعی خواهد شد. 
احمد جمشیدیان در خصوص جدایی آل کثیر 
می گوید: استنباطم این است که پرسپولیس 
عیسی را نمی خواست. نگه داشتن او از نگه 
داشتن بیرانوند، کنعانی زادگان و سرلک 
سخت تر نبود. به نظر من یک نقل وانتقال 
خیلی مهم در خط حمله پرسپولیس هنوز 
مانده است. شاید جذب یکی از لژیونرها در 
دستور کارشان قرار بگیرد و هر آن ممکن است 

چنین اتفاقی رخ دهد. 
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از حضور بیرو تا جدایی آل کثیر 

عزتاللهیپرسپولیسیمیشود؟

لقاسم در مورد رای کمیته  بوا  بهنام ا
انضباطی در پرونده شکایت سایپا از شمس 
آذر به دلیل استفاده از یک بازیکن غیرمجاز، 
اظهار داشت: با توجه به اینکه جعل کارت 
پایان خدمت مجتبی حسینی ثابت شده 
است. اسماعیل حسن زاده، رئیس و اعضای 
کمیته انضباطی را قبول دارم اما اعتقاد دارم 
رای مصلحتی دادند و در این رای نوشته اند 
تیم های دیگر هم نمی توانند شکایت کنند. 
در سال های گذشته -5 4 پرونده مشابه 
داشتیم که اعضای کمیته انضباطی رای 
متفاوت با رای پرونده ما صادر کردند. اگر آن 
رای را دادند، پس حکمی که برای شکایت 

سایپا از شمس آذر صادر کردند، چیست؟ 
قطعا باشگاه سایپا به این رای اعتراض خواهد 
کرد. وی افزود: از زحمات اعضای کمیته 
انضباطی برای بررسی پرونده ممنون هستم 
اما به هیچ عنوان از حق خود نمی گذریم و 
اگر در کمیته استیناف هم به نتیجه نرسیم، 
 CAS به مراجع بالاتر یعنی فیفا و دادگاه
شکایت خواهیم کرد. در یکی از قوانین فیفا 
آمده در صورت استفاده از بازیکن غیرمجاز، 
باید بازی سه بر صفر شود. حسینی بازیکن 
غیرمجازی بوده که ۳ سال در شمس آذر 
بازی کرده است. اطمینان دارم که این باشگاه 
می دانست کارت پایان خدمت او مورد دارد، 

اما پس از رو شدن دست شان در نیم فصل 
دوم، به این بازیکن گفتند دیگر سر تمرین 
نیاید. رئیس هیات مدیره باشگاه سایپا تصریح 
کرد: شمس آذر چگونه مدعی است از جعلی 
بودن کارت پایان خدمت حسینی مطلع 
نبوده است. در کارت جعلی این بازیکن آمده 
مشکل پزشکی داشته اما مگر ایفمارک به 
بازیکنی که چنین مشکلی دارد، مجوز بازی 
می دهد؟ باشگاه شمس آذر هیچ کدام از 
این کارها را انجام نداده اما طبق ارتباط 
با سازمان لیگ، قرارداد حسینی را ثبت 
کرده و برایش مجوز بازی گرفته است. در 
این حالت خود سازمان لیگ هم دست دارد. 

دستگاه نظارتی روی پرونده کار می کند و به 
مرور زمان مشخص می شود آیا فدراسیون 
فوتبال و سازمان لیگ هم در این پرونده نقش 
داشته اند یا خیر؟ ابوالقاسم پور درخصوص 
اینکه شهاب زندی، مدیرعامل شمس آذر 
مدعی است از داخل استان قزوین اسناد 
مربوط به این پرونده را بیرون داده اند، گفت: 
من در این مورد اطلاعی ندارم و یک بحث 
داخلی خود قزوینی ها است، اما من همه 
موارد را با دستگاه های ذی ربط هماهنگ 
کرده بودم. امروز هم به وکیل باشگاه گفته ایم 
مستندات را تهیه کند تا به زودی پرونده را به 

کمیته استیناف ببریم. 

فوتبال  پیشکسوت  گروسی  محسن   
کشورمان و مهاجم اسبق استقلال به انتقاد از 

شرایط فعلی این تیم پرداخت. 
  شرایط فعلی استقلال 

محسن گروسی در گفت وگو با فارس، در 
خصوص شرایط استقلال پیش از شروع فصل 
جدید، اظهار داشت: بازهم مثل سابق گذاشتند 
کارهای این تیم را دقیقه 90 انجام بدهند. 
متاسفانه هرسال همین بوده، همیشه هم 
دچار چالش می شدند و این مشکل گریبانگیر 
نقیضی  و  اخبار ضد  است.  بوده  استقلال 
می شنویم، اما مسائل زیادی وجود دارد و بازهم 

برای این تیم سنگ اندازی می کنند. 
  نکونام 

وی در خصوص اینکه جواد نکونام گزینه 
محبوب هواداران بود اما برخلاف مربیان قبلی 
دست بازی ندارد و به همین خاطر این نگرانی 
وجود دارد با شرایط آشفته فعلی در پایان فصل 

تبدیل به مهره سوخته آبی ها شود در حالیکه 
الان به عنوان یک پتانسیل امیدواری زیادی 
به او وجود دارد، گفت: او بازیکن این تیم بوده، 
استقلالی است و نشان داده شرایط فوتبال ایران 
را خوب می شناسد. مشکل آماده سازی تیم و 
بازیکن گرفتن است. به عنوان مثال باید به جای 
بازیکنانی که رفته اند، بازیکن جذب شود. واقعا 
زمان از دست رفته و مشکل این است. وگرنه از 
نظرکادرفنی مشکلی وجود ندارد. نکونام قطعا 
شرایطش را گفته ولی تا به حال اجرا نشده 
است. من که ندیده ام اجرا شود. بعد از این 
هم اگر قرار باشد اجرایی شوند، زمان آماده 
سازی و هماهنگی را تقریبا از دست داده ایم. 
مهاجم اسبق استقلال تصریح کرد: ان شاا... 
این اتفاق نمی افتد ولی اگر بهترین مربیان 
دنیا را هم بیاورید زمانیکه بازیکنان مدنظرش 
جذب نشوند و زمانی برای آماده سازی نداشته 
باشد، اتفاقی نمی افتد. سال گذشته چون تیم 

استقلال دیر بسته شد و دیر شروع کردند، تا 
به نقطه ایده آل برسد -4 ۳ هفته را از دست 
داد و در ادامه هم هماهنگی لازم را نداشت. با 
این حال نکونام نشان داده مربی توانمندی است 
و امیدوارم تا شروع بازی ها شرایط طوری پیش 
برود که در هفته های ابتدایی بتوانند امتیازات 
لازم را بگیرند و پس از آن نیز با هماهنگی بیشتر 

بتوانند عملکرد بهتری داشته باشند. 
  وضعیت مدیریتی 

گروسی در مورد اینکه در یک سال گذشته، 
تیم مدیریتی باشگاه 4 بار به صورت کلی 
تغییر پیدا کرده و اکنون برخی معتقدند با این 
آشفتگی شاید علی خطیر هم نتواند کاری از 
پیش ببرد، گفت: راس کار کیست؟ چرا باید 
وزارت ورزش بین تیم های زیر مجموعه اش 
فرق بگذارد؟ استقلال خرابه نیست. اتفاقا 
استقلال یک جای آباد است. اگر خرابه باشد 
افراد هم خراب می روند اما همه چه بازیکن و 

چه مدیر، خودشان را مطرح می کنند و می روند. 
مظلوم استقلال و هوادارانش هستند که با 
مشکلات زیادی روبه رو هستند. هرکسی می آید 
استفاده اش را می کند و می رود. مدیران قبلی 
آمدند چکار کردند؟ تیمی که ریشه دارد نباید 
اینطور درگیر مشکلات شود. وی افزود: افرادی 
که برای این تیم مدیر انتخاب می کنند، اگر 
کارشان را درست انجام بدهند شک نکنید 
استقلال هیچ مشکلی در طول فصل نخواهد 
داشت. ما به این شرایط عادت کرده ایم و کاری 
هم نمی توانیم انجام بدهیم. چندین سال 
است که موقع نقل و انتقالات و شروع فصل 
این مشکلات به وجود می آید و افراد هم به 
خواسته خودشان می رسند. امیدوارم نکونام 
با توانایی هایی که دارد، دغدغه هواداران را 
می داند و با فرهنگ فوتبال ما آشناست، بتواند 
این مشکلات را پشت سر بگذارد تا تیم در طول 

فصل بازی ها را راحت انجام بدهد. 

ابوالقاسمپور:مصلحتیرایدادهاند

گروسی:هرفردیبهاستقلالمیآیداستفادهاشرامیکندومیرود

  کوتاه 
 تسنیم: آخرین وضعیت نقل  و انتقالاتی دروازه بان تیم 
فوتبال هوادار که با پیشنهاد سرخابی ها مواجه شده است، 
تا دو روز آینده مشخص خواهد شد. تیم فوتبال هوادار در 
روزهای اخیر با علیرضا حقیقی و آرشا شکوری برای پست 
دروازه بانی به توافق اولیه رسیده است و احتمالا در روزهای 
آینده از آنها رونمایی خواهد شد. این در حالی است که 
هنوز یک سال از مدت زمان قرارداد محمدرضا خالدآبادی 
با بنفش پوشان باقی مانده است، دروازه بانی که مورد توجه 
استقلال و پرسپولیس قرار گرفته است و با توجه به جذب دو 
گلر جدید توسط هوادار مسیر خروج او تسهیل شده است. در 
آستانه فصل بیست وسوم لیگ برتر، نقل وانتقالات باشگاه ها 
روند جدی تری به خود گرفته است، اما خالدآبادی فعلا در 
تمرینات هوادار شرکت می کند، چراکه برای جدایی نیازمند 
دریافت رضایت نامه است. شرط باشگاه هوادار برای جدایی 
این سنگربان عضو تیم فوتبال المپیک، ارائه پیشنهاد نقدی و 
قطعی از سوی سرخابی هاست. به احتمال زیاد تا دو روز آینده 

مقصد جدید این دروازه بان ۲۲ساله روشن خواهد شد. 
ایسنا: کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال رای اولیه خود را در 
خصوص دو مدیر باشگاه پرسپولیس صادر کرد. کمیته اخلاق 
فدراسیون فوتبال اعلام کرد با توجه به مصاحبه آقایان افشین 
پیروانی و حسین خبیری در مورد سقف بودجه باشگاه ها مبنی 
بر اینکه این قانون برای دور کردن برخی تیم ها از قهرمانی 
صورت گرفته که مشابه همین مصاحبه ها در فصل گذشته 
نیز از سوی عوامل این تیم بدون مستندات انجام شد - آن 
هم در حالی که پرسپولیس هم در لیگ برتر و هم در جام 
حذفی قهرمان شد - بنابراین رئیس دیوان تحقیقات پیشنهاد 
محرومیت موقت نامبردگان را صادر و اعلام کرد: با توجه به 
اینکه اجرای قوانین و مصوبات بر همه تیم ها لازم الاجراست 
و مصاحبه های نامبردگان نشر اکاذیب و افترا محسوب شده 
و موجب مخدوش شدن چهره ورزش فوتبال و مقامات شده 
است بر همین اساس و با استناد به بند یک ماده ۶۶ آئین نامه 
اخلاق فدراسیون فوتبال آقایان پیروانی و خبیری از هر نوع 
فعالیت مرتبط با فوتبال، فوتسال و فوتبال ساحلی به مدت ۲0 

روز تا رسیدگی نهایی به پرونده محروم می شوند. 

بیــن المــلل 
 * بانوی پیر رقم مورد نظر خود برای فروش هافبک 
فرانسوی اش به مشتریان او در عربستان سعودی را اعلام 
کرد. یکی از بازیکنانی که تیم  های عربستانی در ادامه 
خریدهای نجومی شان روی او دست گذاشته اند، پل پوگبا 
هافبک فرانسوی یوونتوس است. گویا الاهلی یکی از چهار 
تیم تحت تملک صندوق سرمایه گذاری عامه عربستان 
خواهان خرید بازیکن ۳0 ساله یوونتوس است و سفر اخیر 
او به جده هم به شایعه پیوستن اش به تیم این شهر دامن 
زده است. اگرچه سفر پوگبا به عربستان برای انجام مناسک 
حج بوده، اما گویا او در این سفر، سری هم به مجموعه 
تمرینی تیم الاهلی زده و از امکانات آن دیدن کرده است. 
در همین راستا نشریه گاتزتا دلواسپورت ایتالیا نوشته 
است که باشگاه الاهلی در تماس با رافائلا پیمنتا، مدیر 
برنامه های پوگبا، پیشنهادی سه سال با مجموع حقوق 
۱00 میلیون یورو داده و از این طریق خواسته بازیکنی 
که فصل اول دوره دوم حضورش در یوونتوس کاملًا تحت 
الشعاع مصدومیت قرار داشت را برای رفتن به عربستان 

وسوسه کند. 

   خریداسپانیایی
آلوارو خیمنز، خرید اسپانیایی تیم تراکتور، کم 
کم در حال آشنایی با جو تراکتور است و حضور پاکو 
خمس و چهار دستیار هموطن باعث شده تا این کار 
برای او ساده تر از چیزی باشد که فکرش را می کرد. 

 تمرینمهم
دوشنبه شب گذشته، شب مهمی در تاریخ باشگاه 
الاتحاد بود؛ کریم بنزما، انگولو کانته و ژوتا با لباس تمرینی 
تیم فوتبال این باشگاه در اردوی این تیم حضور یافته و 

برای اولین بار با تیم جدید خود تمرین کردند.  

           همکاری
آرش رضاوند هافبک مورد علاقه نکونام است و حالا 
فرصت مناسبی است تا با یکدیگر کار کنند. رضاوند در 
فولاد از نکونام لقب ماکلله را دریافت کرده و از ارکان 

اصلی تیم نکونام در لیگ بیست و سوم خواهد بود.

ت
شــ

س نو
عک

پاداش پای سکو مدال آوران  
بازی های آسیایی مشخص شد

تسنیم: ورزشکاران طلایی در بازی های 
آسیایی پاداش ۱5 هزار دلاری دریافت 
خواهند کرد. پاداش های مدال آوران بازی های 
آسیایی هانگژو مشخص شد. با تصمیم اعضای 
هیات اجرایی پاداش  پای سکو به شرح زیر 
است: برای مدال طلا ۱5 هزار دلار، برای 
مدال نقره ۶ هزار دلار و برای مدال برنز ۳ هزار 
دلار درنظر گرفتند. البته معادل ریالی این 
مبلغ به حساب ورزشکاران واریز خواهد شد. 
مناف هاشمی، دبیرکل کمیته ملی المپیک 
در مورد نحوه پرداخت پاداش پای سکو 
گفت: معادل ریالی پاداش پای سکو پرداخت 
می شود و همزمآنکه ورزشکار مدال می گیرد، 
معادل ریالی آن در ایران به حسابش واریز 

خواهد شد. 

خارج ازمستطیل سبز

پاری سن ژرمن جانشین امباپه را  
شناسایی کرد

مهاجم فرانسوی اینتراخت فرانکفورت 
در  امباپه  کیلیان  جانشینی  گزینه 
پاری سن ژرمن است. جنجالی که کیلیان 
امباپه با مصاحبه  اخیرش به راه انداخته، 
مدیران باشگاه پاری سن ژرمن را برای فروش 
او در این تابستان مصمم تر کرده است. مدیران 
باشگاه پاری سن ژرمن معتقدتد این ستاره 
فرانسوی با اظهارت اخیرش که گفته بود 
پاری سن ژرمن دچار چنددستگی شده و 
بازی در آن فایده ای ندارد، به این باشگاه و 
هم تیمی هایش توهین کرده و باید همین 

تابستان از PSG جدا شود. 

خبـــــر

 لیگ برتر و شجاعت مربیان! 

 مطمئن باشید امسال هم مربیان تیم های لیگ برتری 
از بازیکنان سن و سال دار استفاده می کنند تا تیم شان به 
لیگ یک سقوط نکند. اگر به جوان تر ها میدان داده نشود، 
بالطبع پدیده ای هم در این مسابقات ظهور نخواهد کرد. 
باید مسابقات آغاز شود و ببینیم که مربیان جرأت دارند تا 
در بازی ها از نفرات رده سنی جوانان و زیر ۲۳ سال خودشان 
استفاده کنند. به طور حتم مسابقات امسال هم مربیان 
همانند سال های قبل به باتجربه ها و صاحب نام ها میدان 
می دهند. بدین ترتیب باز هم سازندگی در سطح اول فوتبال 
ایران وجود نخواهد داشت. 4 تیم تهرانی در مسابقات این 
فصل لیگ برتر حضور دارند و بیشترین سهمیه را بین ۱۶ 
تیم دارند، ولی بازیکنان تهرانی زیادی در رقابت های لیگ 
برتر حضور ندارند. تهران ۱5 میلیون نفر جمعیت دارد، ولی 
بازیکنان کمی در تیم های استقلال، پرسپولیس، پیکان و 
هوادار حاضر هستند. اگر قرار باشد به بازیکن جوان میدان 
داده شود قطعاً نباید باشگاه ها دنبال بازیکنان خارجی 
بی کیفیت باشند. امیدوارم امسال دیگر شاهد این نباشیم 
که بازیکنان خارجی روی نیمکت تیم ها بنشینند و مثل 
سال های اخیر باز هم به فیفا شکایت کنند. هیچ گاه باشگاه ها 
قانون سقف بودجه را رعایت نمی کنند، چون فوتبال سقفی 
ندارد حتی برای بودجه اش. اگر دولت اعلام کند که بودجه 
برای همه مساوی باشد پس بگوید لیگ حرفه ای نداریم و 
مسابقات آماتور است. عیب فوتبال ما این است که وابسته به 
دولت است اکثر تیم ها از بیت المال تغذیه می کنند و دولتی ها 
صداشان درمی آید که مبالغ فوتبالیست ها بالا رفته است. هر 
تیمی باید با همه تیم های حاضر در رقابت های لیگ بازی کند 
و قرعه کشی تاثیر آنچنانی در گرفتن امتیازات بیشتر ندارد. 
اگر تیمی ابتدای لیگ بازی های سختی داشته باشد، بالطبع 
آخرین بازی هایش آسان و راحت تر خواهد بود. باید 5 هفته از 
مسابقات بگذرد تا ببینیم چه تیم های ضعیف هستند، سپس 
مشخص خواهد شد چه تیم های مدعی خواهند بود. 5 هفته 
اول لیگ برتر خیلی مهم است، هر تیمی امتیازات بازی های 
ابتدای را به دست بیارود و روحیه خوبی برای ادامه مسابقات 
پیدا می کند. همچنین برگزاری دیدار دربی در هفته پنجم 
هم خیلی زود است، چون بازیکنان تیم ها به آمادگی مطلوب 
خودشان نرسیده اند و هماهنگی لازم را به دست نیاورده اند. 

 فسخ قرارداد بیرانوند با پرسپولیس، 
مذاکره با استقلال و سپس قرارداد مجدد 
و  پیشکسوتان  واکنش  پرسپولیس  با 
هواداران این تیم را به دنبال داشته است. 
حمید درخشان کاپیتان سابق پرسپولیس 
در این خصوص صحبت کرد. وی اعتقاد 
دارد بازیکنان بزرگ جدا از بحث بازی کردن 
در پرسپولیس، یکسری تعهدات اخلاقی و 

فرهنگی در جامعه دارند. 
 افشین پیروانی درباره علیرضا 
بیرانوند گفته که او اشتباه کرده و 
باید خودش را نشان دهد، دروازه بان 
پرسپولیس هم با انتشار متنی در فضای 
مجازی به این صحبت ها واکنش نشان 

داده و پیروانی را آنفالو کرده!
باید بپذیریم فسخ قرارداد بیرانوند با باشگاه 
پرسپولیس حرکتی اشتباه بوده و نباید چنین 
کاری می کرد چون تبعات خوبی را به همراه 
نداشت. شنیدیم سه هوادار علاقه مند به 
پرسپولیس و بیرانوند جان خود را بر اثر 
ایست قلبی از دست دادند. چنین شنیده ای 
قطعی باشد یا نباشد، بازیکنان بزرگ نباید 
فراموش کنند که فقط متعلق به پرسپولیس 
یا تیم دیگری نیستند و عملکرد آنها به مردم 
مرتبط است. سوای بازی در پرسپولیس 
مردم علاقه مند به پرسپولیس تعلق دارند 
که با این تیم زندگی می کنند. بازیکنان 
باید متعهد باشند و در قضیه رفت و برگشت 
بیرانوند به پرسپولیس خانواده ها آسیب 
دیدند و هواداران دو تیم استرس زیادی 
را متحمل شدند. این طوری نیست که از 
قضیه ساده بگذریم، کسی را آنفالو کنیم و 
اشتباه مان را نپذیریم. به نظرم بیرانوند اشتباه 
بسیار بسیار سنگینی را مرتکب شد و این 
اشتباه تأثیرگذار بود. صحبت های افشین 
پیروانی از سر دلسوزی بوده و درست گفته، 
من فکر می کنم بازیکنان پرسپولیس باید 
رفتار خود را مدنظر قرار دهند و بدانند در 

کجا و برای چه تیمی بازی می کنند. 
 هواداران این مساله را فراموش 

می کنند؟
 بازیکنان بزرگ جدا از بحث بازی کردن 
در پرسپولیس، یک سری تعهدات اخلاقی و 
فرهنگی در جامعه دارند. باید آنها را لحاظ 
کنند تا از حواشی کاسته شود. پول چیز 
خوبی است و من نمی گویم از آن بگذرند ولی 
باید ببینیم این پول را کجا، در چه شرایطی و 
چه جوری می گیرید. این پولی که می گیرید 
به دیگران لطمه می زند یا نمی زند. فقط 
گرفتن پول نیست، باید تبعات آن را بپذیرید. 
تغییر و تحولاتی که بیرانوند رقم زند لطمات 
زیادی را به روح و روان هواداران دو تیم 
زد و خانواده ها را درگیر کرد. او خیلی ها را 
ناراحت کرد و متأسفانه باعث دلخوری افراد 
زیادی شد. ضمن اینکه خیلی ها را امیدوار و 
ناراحت کرد. خدا را شکر که به خیر گذشت 
و بیرانوند بار دیگر برای پرسپولیس بازی 
می کند. امیدوارم با کوشش و تلاش خود 
بتواند این اتفاق اشتباه را با کمک به تیم 
از ذهن طرفداران پرسپولیس خارج کند. 
کاری کند تا هواداران این مشکل حل شده 

را فراموش کنند. 

ناصر ابراهیمی 
  کارشناس فوتبال 

درخشان: 
 اقدامات بیرانوند 

 به هواداران 
لطمه زد! 


